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Or.0002.1.2025  

Protokół Nr XI/2025 

z Sesji Rady Powiatu Mławskiego 

odbytej w dniu 30 stycznia 2025 roku 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Mławie 

 

Ad. 1  

Otwarcie XI Sesji Rady Powiatu Mławskiego.  

 

Pan Jan Warecki – Przewodniczący Rady Powiatu  

O godzinie 1200 otworzył obrady XI Sesji Rady Powiatu Mławskiego, zwołanej na dzień  

30 stycznia 2025 roku. Powitał serdecznie wszystkich zaproszonych na Sesję. Dodał, że 

nagranie obrad dzisiejszej Sesji jest udostępniane na stronie internetowej Starostwa 

Powiatowego w Mławie oraz na stronie BIP Starostwa Powiatowego w Mławie. 

Administratorem danych osobowych jest Rada Powiatu Mławskiego. Z pełnym tekstem 

klauzuli informacyjnej można zapoznać się w Wydziale Organizacyjnym, Spraw 

Obywatelskich i Biurze Rady Powiatu. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XI Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Powiatu. 

4. Podziękowanie sponsorom za wsparcie udzielone przy organizacji Spotkania 

Wigilijnego, połączonego z konkursem dla Kół Gospodyń Wiejskich na „Najlepszą 

Potrawę Wigilijną”, które odbyło się w dniu 15 grudnia 2024 roku. 

5. Informacja o bieżącej sytuacji SPZOZ w Mławie. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za 2024 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na 

zadanie „Przewodnik po Ziemi Zawkrzeńskiej, Tom II – opracowanie i wydruk 

publikacji zawierającej informację o zabytkach sakralnych Ziemi Zawkrzeńskiej              

w formie przewodnika”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na 

zadanie pn.” Inscenizacja Nalotu Bombowego na Mławę”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na 

zadanie pn.” Victor Young Jazz Festival Mława”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany szczegółowych warunków korzystania                         

z nieruchomości stanowiących własność Powiatu Mławskiego, oddanych w trwały 

zarząd powiatowym jednostkom organizacyjnym oraz powierzenia organowi 

wykonawczemu uprawnienia do ustalenia stawek opłat za korzystanie z tych 

nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

13. Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2024 rok.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu 

Mławskiego na 2025 rok.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Mławskiego. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na 

rok  2025. 

17. Informacja z prac Zarządu Powiatu Mławskiego między sesjami. 

18. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

19. Informacja dotycząca pism, które wpłynęły do Rady Powiatu Mławskiego w okresie 

między sesjami. 

20. Zamknięcie obrad XI Sesji. 
 

Ad. 2  

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Stwierdził, że na stan liczbowy 19 radnych, na Sesji obecnych jest 19 radnych, wobec czego 

obrady Sesji są prawomocne.  

 

Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Zgłosił do porządku obrad wprowadzenie: 

- dodatkowego punktu – podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Statucie SPZOZ w Mławie, 

- Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego, 

- Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 2025. 

 

Rada Powiatu Mławskiego jednogłośnie przyjęła zmiany do porządku obrad zgłoszone przez 

Starostę Mławskiego (19 głosów za, w głosowaniu udział wzięło 19 radnych). 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie XI  Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Powiatu. 

4. Podziękowanie sponsorom za wsparcie udzielone przy organizacji Spotkania 

Wigilijnego, połączonego z konkursem dla Kół Gospodyń Wiejskich na „Najlepszą 

Potrawę Wigilijną”, które odbyło się w dniu 15 grudnia 2024 roku. 

5. Informacja o bieżącej sytuacji w SPZOZ w Mławie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Statucie SPZOZ w Mławie. 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za 2024 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na 

zadanie „Przewodnik po Ziemi Zawkrzeńskiej, Tom II – opracowanie i wydruk 

publikacji zawierającej informację o zabytkach sakralnych Ziemi Zawkrzeńskiej w 

formie przewodnika”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na 

zadanie pn.” Inscenizacja Nalotu Bombowego na Mławę”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na 

zadanie pn.” Victor Young Jazz Festival Mława”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany szczegółowych warunków korzystania z 

nieruchomości stanowiących własność Powiatu Mławskiego, oddanych w trwały zarząd 

powiatowym jednostkom organizacyjnym oraz powierzenia organowi wykonawczemu 

uprawnienia do ustalenia stawek opłat za korzystanie z tych nieruchomości 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

14. Sprawozdanie z pracy  Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2024 rok.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu 

Mławskiego na 2025 rok.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Mławskiego wraz z Autopoprawką. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 

2025 wraz z Autopoprawką. 

18. Informacja z prac Zarządu Powiatu Mławskiego między sesjami. 

19. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

20. Informacja dotycząca pism, które wpłynęły do Rady Powiatu Mławskiego w okresie 

między sesjami. 

21. Zamknięcie obrad XI Sesji.          

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Poinformował, że radni nie zgłosili uwag do protokołu Nr X/2024 z X Sesji Rady Powiatu. 

 

Rada Powiatu Mławskiego przyjęła protokół Nr X/2024 z X Sesji Rady Powiatu (18 głosów 

za, 1 głos wstrzymujący się; w głosowaniu udział wzięło 19 radnych). 

 

Ad. 4 

Podziękowanie sponsorom za wsparcie udzielone przy organizacji Spotkania Wigilijnego, 

połączonego z konkursem dla Kół Gospodyń Wiejskich na „Najlepszą Potrawę 

Wigilijną”, które odbyło się w dniu 15 grudnia 2024 roku. 

 

Pani Edyta Wild – Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Poinformowała, że organizatorem, jak i gospodarzem Spotkania Wigilijnego, połączonego           

z konkursem dla Kół Gospodyń Wiejskich na „Najlepszą Potrawę Wigilijną”, które odbyło się 

w dniu 15 grudnia 2024 roku był Starosta Mławski. Podziękowała wszystkim sponsorom za ich 

wkład w wydarzenie. Podziękowała również pracownikom swojego wydziału za pomoc              

w organizacji. Serdeczne podziękowania od władz powiatu złożyła dla: 

- Cedrob S.A. - Mirosław Koźlakiewicz – Przewodniczący Rady Nadzorczej 

- Fermy Koźlakiewicz Sp. J. - Przemysław Koźlakiewicz – Prezes 

- Wipasz S.A. - Sławomir Kawalec – Wiceprezes 

- Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa - Sylwia Skowrońska Kierownik Biura 

Powiatowego w Mławie 

- Arawelo Sp. z o.o. - Marta Gruca – Prezes 

- Tradycja - Agnieszka Wtulich – Właściciel firmy 

- PIEKARNIA CUKIERNIA M. R. SZCZEPKOWSCY -  Robert Szczepkowski, Grzegorz 

Szczepkowski 

- Piekarnia K. Zieliński (Natural Sweet Good Sp. z o.o.) - Renata Bukowska 

- ECO CONSULTING IGMIS - Magdalena Szumkowska 

- BŁYSK-BIS. Sp. z o.o. Wojciech Zalewski 

- Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowo-Usługowe Jerzy Laskowski 

- Usługi Transportowe Asenizacyjne Handel Mirosław Szymański 

- AndiLog Andrzej Szymański 
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- PPHU KAMPOL S.C. - Piotr Leśniewski 

- OBRI Sp. z o.o. - Ewa Frydrych 

- AB Art Andrzej Bogucki 

- Marcin Grabowski – Dyrektor Mławskiej Hali Sportowej  

 

Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Podziękował wszystkim osobom zaangażowanym w powyższe wydarzenie: sponsorom, 

Dyrektorowi Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju Edycie Wild wraz                 

z pracownikami, Dyrektorowi Mławskiej Hali Sportowej Marcinowi Grabowskiemu, Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa reprezentowanej przez Kierownika Biura 

Powiatowego w Mławie Sylwię Skowrońską, jak również Kołom Gospodyń Wiejskich. 

Podkreślił, że było to pierwsze takie wydarzenie w powiecie mławskim oraz wyraził nadzieję 

na jego kontynuację.   

Wszyscy otrzymali pisemne podziękowania, kwiaty oraz torby z upominkami, które wręczyli 

Starosta Mławski Pan Witold Okumski, Wicestarosta Pan Tomasz Chodubski oraz 

Przewodniczący Rady Powiatu Mławskiego Pan Jan Warecki. 

Pan Mirosław Koźlakiewicz – Przewodniczący Rady Nadzorczej Cedrob S.A.  

Podziękował władzom powiatu w imieniu wszystkich przedsiębiorców. Powiedział, że 

spotkanie na dzisiejszej Sesji ukazuje rodzący się szacunek do przedsiębiorców. Wspomniał, 

że wpływy do budżetu Państwa to wpływy z podatku VAT, ale również z podatku PIT i CIT. 

W Polsce najwięcej jest małych i średnich przedsiębiorców, którzy są solą tej ziemi.  

Życzył wszystkiego dobrego wszystkim powiatom.  

 

Ad. 5 

Informacja o bieżącej sytuacji w SPZOZ w Mławie. 

 

Pan Piotr Parjaszewski – Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Poinformował, że sytuacja mławskiego szpitala jest dramatyczna, dużo gorsza, niż stan 

faktyczny znany w momencie podjęcia decyzji o startowaniu w konkursie na dyrektora szpitala. 

Posiadał informacje, że są problemy w szpitalu z potencjałem lekarskim, problem na linii – 

ówczesna dyrekcja i przedstawiciele pracowników, problem z zabezpieczeniem bieżącego 

funkcjonowania dotyczącego kwestii finansowych, natomiast nie wiedział, że jest aż tak źle. 

Powiedział, że nie wiedział, że zobowiązania finansowe, czy ewentualnie potrzeby szpitala to 

nie jest 7 mln złotych tylko to jest ponad 20 mln złotych na dzień dzisiejszy. W chwili obecnej 

szpital jest w trakcie postępowania audytowego, więc liczy się z tym, że wyjdą pewne 

zobowiązania, które na dzień dzisiejszy nie są jeszcze znane. Nie wiedział, że po podjęciu pracy 

będzie musiał z dnia na dzień ratować dwa oddziały (otrzymał decyzję lekarzy, że niezbędne 

jest zamknięcie albo zawieszenie danego oddziału z uwagi na to, że nie ma praktycznie kim 

pracować). Nie wiedział, że te roszczenia, czy zobowiązania względem pracowników to nie 

jest tylko 2 mln złotych, a jest to znacznie większa kwota z uwagi na to, że jest to większy 

okres, który nie został uwzględniony w zestawieniach. Przedstawiając Radzie Społecznej plan 

finansowy na 2025 rok poprosił o to, żeby z uwagi na transparentność i przedstawienie pełnego 

obrazu sytuacji, została przedstawiona po raz pierwszy tabela z zobowiązaniami, które na 

chwilę obecną oscylują na ponad 20 mln złotych. Obecnie dowiedział się, że są zobowiązania 

szpitala wobec Narodowego Funduszu Zdrowia, które sięgają około 2 mln złotych, są 

zobowiązania wobec Zakładu Ubezpieczeń Społecznych, które sięgają prawie 9 mln złotych. 

Praktycznie w każdym obszarze, który zostaje dotknięty, jest sytuacja taka, iż pojawia się 

palący problem powodujący, że w najlepszym wypadku dany fragment szpitala przestanie 
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funkcjonować, że dany zakres nie będzie mógł przez szpital być realizowany, że pacjenci              

z powiatu mławskiego w danym zakresie będą musieli odbierać świadczenia Opieki 

Zdrowotnej finansowane ze środków publicznych w powiatach ościennych. W grudniu 2024 

roku konieczne było podpisywanie wniosków o prolongatę terminu spłaty faktur wobec 

kontrahentów szpitala, którzy dostarczają energię, odczynniki do laboratorium, leki. W połowie 

stycznia 2025 roku został zmuszony do tego, aby nie wypłacić części zobowiązań dla 

pracowników szpitala ze względu na bardzo trudną sytuację finansową szpitala. Nie jest 

możliwe na chwilę obecną uzyskanie kredytu dla szpitala na bieżące funkcjonowanie szpitala 

bez odpowiedniego zabezpieczenia. Nie jest dla niego zrozumiałe dlaczego szpital, który 

dobrze funkcjonował obecnie generuje tak dużą stratę w krótkiej perspektywie. Aktualnie cały 

czas trwają konsultacje na temat wprowadzenia rozwiązań, które sprawiłyby, że szpital 

zachowa jak największy zakres świadczeń realizowanych w nim oraz aby rozwijał się.                 

W związku z powyższym poprosił o przeprowadzenie rzetelnego audytu w szpitalu.  

 

Pan Andrzej Krupa – Audytor 

Przedstawił pierwsze analizy dotyczące szpitala w Mławie w porównaniu ze szpitalami                

w ościennych powiatach. Poinformował, że obłożenie łóżek szpitalnych w województwie 

mazowieckim w 2023 roku wynosiło 70,17%, natomiast w powiecie mławskim – 53,01%. 

Ogólnie mówiąc opłacalność, rentowność, a jednocześnie bezpieczeństwo zdrowotne danej 

populacji jest adekwatne, gdy obłożenie danego oddziału jest na poziomie około 80-85%. Podał 

przykład, że w roku 2017 w powiecie mławskim na oddziale neonatologicznym roczne 

obłożenie łóżek wynosiło 27%, w 2018 roku – 28%, w 2019 – 25%, w 2020 – 21%, w 2021 – 

16%, w 2022 – 15%, w 2023 – 13%. Średnia roczna liczba łóżek w powiecie mławskim:               

w 2017 roku – 15, w 2018 roku – 13, w 2019 – 12, w 2020 – 12, w 2021 – 12, w 2022 – 12,     

w 2023 – 12. Liczba łóżek determinuje liczbę personelu pielęgniarskiego. Obłożenie łóżek         

w województwie mazowieckim w 2023 roku wynosiło 55,99%, natomiast powiat mławski 

posiadał najmniejsze obłożenie łóżek w całym województwie, gdyż wynosiło ono – 12,81%. 

W roku 2024 obłożenie to wynosiło 11%. Średnia liczba łóżek w powiecie ciechanowskim         

w 2017 wynosiła 26, w roku 2018 – 32, w 2019 – 17, w 2020 – 17, w 2021 – 17, w 2022 – 17, 

w 2023 – 17. W powiecie przasnyskim w 2017 – 14 łóżek, w 2018 – 14, w 2019 – 12, w 2020 

– 12, w 2021 – 12, w 2022 – 12, w 2023 – 12. W powiecie żuromińskim: w 2017 – 10 łóżek,   

w 2018 – 10, w 2019 – 5, w 2020 – 4, w 2021 – 4, w 2022 – 4, w 2023 – 4. Szpital w Żurominie 

przy poziomie 10 łóżek miał 26% obłożenie, natomiast przy poziomie 4 łóżek obłożenie 

wynosiło 62%. Na oddziale położniczo-ginekologicznym roczne obłożenie łóżek w powiecie 

żuromińskim wynosiło: w 2017 – 39%, w 2018 roku – 38%, w 2019 – 67%, w 2020 – 85%,     

w 2021 – 94%, w 2022 – 88%, w 2023 – 78%. Średnia roczna liczba łóżek w tym powiecie 

wynosiła: w 2017 roku – 17, w 2018 roku – 17, w 2019 – 9, w 2020 – 7, w 2021 – 7, w 2022 – 

7, w 2023 – 7. W powiecie mławskim obłożenie to wynosiło w 2017 roku – 60%, w 2018 roku 

– 52%, w 2019 – 51%, w 2020 – 40%, w 2021 – 35%, w 2022 – 41%, w 2023 – 38%. Średnia 

roczna liczba łóżek w powiecie mławskim: w 2017 roku – 27, w 2018 roku – 27, w 2019 – 24, 

w 2020 – 22, w 2021 – 7, w 2022 – 7, w 2023 – 7. Na oddziale pediatrycznym udział kosztów 

pracy w stosunku do przychodów wynosił 93,08%, w oddziale neonatologicznym – 160,89%, 

w oddziale ginekologiczno-położniczym – 153,23%. W tym momencie są one wyższe, niż 

przychód zrealizowanych, wykonywanych świadczeń. Pomimo, iż należy dopłacić do samych 

kosztów pracy personelu, to należy pokryć również stałe koszty udzielanych świadczeń, które 

również nie są małe. Na oddziale chorób wewnętrznych w powiecie mławskim obłożenie 

wynosiło w 2017 roku – 55%, w 2018 roku – 57%, w 2019 – 65%, w 2020 – 61%, w 2021 – 

73%, w 2022 – 59%, w 2023 – 61%, w 2024 – 63%. Średnia roczna liczba łóżek w powiecie 

mławskim: w 2017 roku – 59, w 2018 roku – 59, w 2019 – 54, w 2020 – 50, w 2021 – 50,           

w 2022 – 50, w 2023 – 50. Liczba łóżek w powiecie ciechanowskim na przestrzeni omawianych 
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lat radykalnie spadała, podobnie jak w powiecie działdowskim (w końcówce pandemii).            

W Żurominie liczba łóżek spadła z 56 do 32 łóżek. W dalszych pracach audytu będzie 

analizowane czy rzeczywiście te łóżka szpitalne są prawidłowo wykorzystane. Oddział 

chirurgiczny ogólny – wykorzystanie łóżek na poziomie około 58% - podobnie w Ciechanowie, 

Działdowie, a w Przasnyszu ten poziom jest trochę wyższy. Obecnie w szpitalach na tego typu 

oddziałach pobyt pacjentów powinien być jak najkrótszy, najszybszy. Liczba łóżek na tym 

oddziale na przestrzeni lat malała, była redukowana. W szpitalu w Mławie do roku 2019 była 

redukcja, a od roku 2020 była na tym samym poziomie. Obecnie obłożenie na tym oddziale 

wynosi 59%. Oddział chirurgii urazowo-ortopedycznej jest również przedstawiony                        

w prezentacji, natomiast szpital w Mławie ma kontrakt na chirurgię, w ramach której można 

wykonywać niektóre świadczenia, które wykonują lekarze chirurdzy albo lekarze ortopedzi.    

W Mławie ten oddział liczy 18 łóżek. W roku 2017 i 2018 było to po 19 łóżek. Oddział 

anestezjologii i intensywnej terapii służy do leczenia najbardziej ciężkich stanów. Pacjent jest 

zupełnie inaczej rozliczany - za czynności pielęgniarek i czynności lekarzy. Na oddziale tym   

w Ciechanowie jest 5 łóżek, w Działdowie 4 łóżka, w Mławie – 4, w Przasnyszu – 6,                      

w Żurominie – 3 łóżka. Na oddziale w Płocku – 17 łóżek, w Ostrołęce – 13. W Płocku liczba 

hospitalizacji wynosiła w 2023 roku: 289 pacjentów, w Ciechanowie – 117, w Pułtusku – 116, 

w Mławie – 38. Na oddziale neonatologicznym w Mławie przez 210 dni w 2024 roku nie 

zanotowano żadnych przyjęć pacjentów. Maksymalne dzienne obłożenie oddziału w tym roku 

wynosiło 42% (5 łóżek) i zanotowano je pięciokrotnie w 2024 roku. Obłożenie 4 łóżek 

zanotowano 15 razy. Przez 60 dni nie zanotowano żadnych przyjęć, żadnych wypisów, żadnych 

hospitalizacji z poprzednich dni (oddział bez pacjentów), a przez 41 dni dokonywano jedynie 

wypisów pacjentów z poprzednich dni, po czym oddział pozostawał pusty (nie odnotowano 

nowych przyjęć). Oddział pediatryczny przez 72 dni w 2024 roku na oddziale nie zanotowano 

żadnych przyjęć pacjentów. Maksymalne dzienne obłożenie oddziału wynosiło 71% (12 łóżek) 

i zanotowano je 1 raz w 2024 roku. Obłożenie 11 łóżek zanotowano 1 raz w 2024 roku, 

obłożenie 10 łóżek – 9 razy, a obłożenie 9 łóżek – 12 razy. Na oddziale ginekologiczno-

położniczym przez 30 dni w 2024 roku nie zanotowano żadnych przyjęć pacjentów. 

Maksymalne dzienne obłożenie oddziału w 2024 roku wynosiło 91% (20 łóżek) i zanotowano 

je 1 raz w 2024 roku. Niższe w kolejności obłożenie 18 łóżek zanotowano 1 raz w 2024 roku, 

a kolejne 17 łóżek – 2 razy, następnie 16 łóżek – 4 razy, 15 łóżek – 4 razy, 14 łóżek – 11 razy. 

Dominują obłożenia 6, 7, 9 i 10 łóżek, które wystąpiły 174 razy w 2024 roku. Na oddziale 

chirurgicznym maksymalne dzienne obłożenie w 2024 roku wynosiło 89% (39 łóżek)                      

i zanotowano je 1 raz w 2024 roku. Niższe w kolejności obłożenie 37 łóżek zanotowano 1 raz 

w 2024 roku, a kolejne 36 łóżek – 6 razy, następnie 35 łóżek – 11 razy, 34 łóżek – 14 razy, 33 

łóżek – 5 razy. Dominują obłożenia od 21 do 30 łóżek, które łącznie wystąpiły 207 razy w 2024 

roku. Na oddziale wewnętrznym maksymalne dzienne obłożenie w 2024 roku wynosiło 86% 

(43 łóżka) i zanotowano je 1 raz w 2024 roku. Niższe w kolejności obłożenie 42 łóżek 

zanotowano 1 raz w 2024 roku, a kolejne 41 łóżek – 2 razy, następnie 40 łóżek – 9 razy, 39 

łóżek – 13 razy, 38 łóżek – 14 razy. Dominują obłożenia od 27 do 36 łóżek, które łącznie 

wystąpiły 249 razy w 2024 roku. Na oddziale anestezjologii i intensywnej terapii przez 325 dni 

w 2024 roku na oddziale nie zanotowano żadnych przyjęć pacjentów. Maksymalne dzienne 

obłożenie oddziału w 2024 roku wynosiło 100% (4 łóżka) i zanotowano je 36 razy w 2024 roku. 

Obłożenie 3 łóżek zanotowano 51 razy w 2024 roku, obłożenie 2 łóżek – 109 razy w 2024 roku, 

a obłożenie 1 łóżka – 153 razy.   

Powiedział, że wynik finansowy szpitala jest wykładnią tego, co jest wykonywane medycznie 

w szpitalu. 
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Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Powiedział, ze każdy po wysłuchaniu przedstawionych informacji na temat bieżącej sytuacji     

w mławskim szpitalu wypełniony jest troską i patrzy na poznawaną sytuację z przerażeniem, 

ale również z poczuciem odpowiedzialności jaka na Powiecie spoczywa, aby tę niezwykle 

trudną, bieżącą sytuację szpitala zmienić, dostosowywać do aktualnych potrzeb, by sprawić, 

aby ten szpital powoli mógł odzyskiwać płynność finansową. Nikt nie spodziewał się, aż tak 

trudnej sytuacji, gdyż nie było wcześniej rzetelnego przekazu o problemach szpitala. W połowie 

zeszłego roku Rada Powiatu Mławskiego zauważyła, że sytuacja ekonomiczna szpitala jest zła, 

że wszystkie czynniki makroekonomiczne wskazują, iż szpital ma ogromne trudności i zaleca 

się wykonanie audytu w tym szpitalu. Była potrzeba zmiany Dyrektora szpitala, gdyż audyt 

musi odbywać w warunkach obiektywnych, z pełnym dostępem do wszystkich materiałów. 

Podjęte zostały działania, aby szpital odzyskiwał płynność finansową, natomiast nie da się tego 

zrobić w krótkim okresie czasu. Dostępne usługi medyczne, a także ich jakość, były zbieżne        

z potrzebami mieszkańców powiatu mławskiego, z przepływem pacjentów pomiędzy innymi 

szpitalami leżącymi poza powiatem mławskim. Zobowiązania szpitala rolowały się, gdyż nie 

były płacone na bieżąco i na dzień dzisiejszy są bardzo wysokie. Uspokajał pracowników 

szpitala i powiedział, że zmiany są konieczne, a podjęte działania są w celu poprawy sytuacji 

szpitala. Jest przekonany, że zostanie wypracowana strategia, która krok po kroku będzie 

prowadzić do odzyskania płynności finansowej.  

 

Pan Michał Pol – Radny Powiatu  

Zapytał, co Pan Dyrektor szpitala stawia aktualnie jako priorytet w zarządzanej placówce i jak 

widzi przyszłość mławskiego szpitala? 

 

Pan Piotr Parjaszewski – Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Odpowiedział, że obszarów do działania jest tak wiele, że ciężko jest sprecyzować co jest 

aktualnie priorytetem. Obecnie mają miejsce sytuacje, gdzie praktycznie z dnia na dzień wynika 

pewien problem, który powoduje, że poszczególne obszary działania podmiotu leczniczego 

przestają funkcjonować. Dla niego priorytetem w tej chwili jest zabezpieczenie mieszkańców 

powiatu mławskiego, zapewnienie bieżącego funkcjonowania oddziałów, które są w tej chwili 

zakontraktowane. Na oddziale wewnętrznym jest absolutny deficyt lekarzy. Nie zadbano 

odpowiednio wcześnie, aby zabezpieczyć potencjał lekarski. Na innych oddziałach jest 

podobnie. Jest wiele oddziałów, które przez część w roku stoją praktycznie puste. Są też 

oddziały, na których jest wielu pacjentów (np. na oddziale wewnętrznym), a nie ma potencjału 

lekarskiego. Kolejnym priorytetem może być zapewnienie środków finansowych na 

funkcjonowanie szpitala. Ważną sprawą jest uratowanie tych inwestycji, na które już zostały 

wydane pewne środki, np. na przygotowanie dokumentacji projektowej, czyli projektu 

funkcjonalno – użytkowego. Zakład Opiekuńczo – Leczniczy jest w projekcie, natomiast nie 

zadbano odpowiednio wcześniej, by zostało to wprowadzone do rejestru Wojewody. Jest 

przygotowana dokumentacja, podjęte zostały starania o pozyskanie środków na nowy budynek, 

gdzie jednym z wymogów jest to, że w czerwcu 2026 roku będą już pacjenci, natomiast nie ma 

przygotowania na postępowanie konkursowe, które będzie ogłoszone przez Oddział 

Wojewódzki Narodowego Funduszu Zdrowia. Szpital nie ma w rejestrze, w Statucie,                     

w Regulaminie Organizacyjnym takiej komórki jak Zakład Opiekuńczo-Leczniczy, czyli nie 

może złożyć swojej oferty. Konkursy ogłaszane przez Narodowy Fundusz Zdrowia są 

przygotowane w taki sposób, że wyznaczają termin 14 dni na złożenie oferty. Innym 

problemem jest remont SOR-u, gdzie na czas jego trwania nie ma wskazania, gdzie przenieść 

bieżący SOR, a termin realizacji projektu już goni. Trudno jest zapewnić środki finansowe 

szpitalowi – pozyskać kredyt. Bank wyznaczył dwa miesiące, aby przedłużyć kredyt (którego 

2 mln zobowiązania szpitala zostało już skonsumowane) na to, żeby zdobyć zabezpieczenia 
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tego kredytu. Szpital jest aktualnie w sytuacji, w której tonie i z każdego obszaru są do 

załatwienia sprawy priorytetowe. Na przyszłość uważa, że będą rozwijane takie obszary, które 

odpowiadają mapom potrzeb wojewódzkiego planu transformacji, np. opieka długoterminowa, 

ambulatoryjna opieka specjalistyczna, POZ (podstawowa opieka zdrowotna), stacjonarne 

hospicjum domowe. Po rozpoczęciu pracy przez Dyrektora szpitala w grudniu został ogłoszony 

konkurs przez mazowiecka Jednostkę Wdrażania Projektów Unijnych na ambulatoryjną opiekę 

specjalistyczną i kwestia opieki jednodniowej. Zaprojektowany był tylko zakup sprzętu.               

Z uwagi na wydłużenie terminu podjął decyzję, że zostanie złożony wniosek o środki finansowe 

w kwocie około 8 600 000 zł na budowę łącznika, w którym będą nowoczesne poradnie 

ambulatoryjne. Inwestycje są potrzebne i muszą być to takie inwestycje, które będą zgodne         

z racjonalnym rozwojem szpitala. Bez sensu jest wydawanie pieniędzy na odmalowywanie 

ścian na oddziałach, które świecą pustkami. Nie wie z czego wynikała decyzja o budowie 

nowych powierzchni szpitala, skoro jest kwestia zracjonalizowania łóżek, które w tej chwili są 

w szpitalu. Podkreślił, że do tej pory cały czas z raportów szpitala był przekaz, iż czynnikami, 

które wpływały na złą sytuację ekonomiczną tego szpitala był rozwój gospodarki krajowej, 

światowej oraz obciążenia finansowe wywołane konfliktem zbrojnym na Ukrainie. Uważa, że 

absolutnie nie było to zgodne ze stanem faktycznym. Sytuacja finansowa jest związana 

wyłącznie z tym, że na odpowiednim etapie, w odpowiednim momencie komuś (jakiejś grupie) 

zależało na tym, żeby nie dostosować potencjału tego szpitala do aktualnych potrzeb 

mieszkańców powiatu mławskiego.  

 

Pan Andrzej Krupa – Audytor 

Dodał, że wszystko diametralnie zmienia się, całe otoczenie wokół, sposoby leczenia, są różne 

choroby, prowadzenie tych chorób. Przejście w kierunku ambulatoryjnej opieki specjalistycznej 

jest konieczne. Przekazał również informację dotyczącą porodów w mławskim szpitalu: w 2016 

roku urodziło się 501 dzieci, w 2019 – 585, w 2018 – 534, w 2019 – 473, w 2020 – 423, w 2021 

– 302, w 2022 – 297, w 2023 – 254, w 2024 – 210.  

 

Pracownik firmy wykonującej Audyt w mławskim szpitalu  

Powiedziała, że miesiąc czerwiec i listopad ubiegłego roku to były dwa historyczne miesiące     

z najmniejszą liczbą porodów w Polsce. W roku 2011 w Polsce było 57 306 porodów, natomiast 

w roku 2023 – 44 234 porody, co oznacza spadek o 26% w stosunku do roku 2011 gdzie NFZ 

publikuje statystyki. Za 10 miesięcy 2024 roku porodów w Polsce było 34 667. Na cały rok 

będzie to 41 600, czyli spadek o 31% w stosunku do 2011 roku. Jest to zmiana niezależna od 

szpitala (nie zależna od tego, jak wygląda zarządzanie szpitalem, czy jak wygląda 

kontraktowanie z funduszem zdrowia). To zmiana rynku pacjentów.  

 

Pan Andrzej Krupa – Audytor 

Wspomniał, że wiele rzeczy można wykonywać ambulatoryjnie. Decyzja o łączniku 

ambulatoryjnym jest bardzo słuszna. Opieka długoterminowa jest również istotna, gdyż 

społeczeństwo starzeje się. 

 

Pan Piotr Parjaszewski – Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Podziękował przedstawicielom grupy pielęgniarskiej, grupie pracowniczej, którzy pomagają       

w poszukiwaniu rozwiązań. Po opublikowaniu planu finansowego na 2025 rok zauważalne jest, 

że grupy te są skłonne do podjęcia rozwiązań, gdzie zobowiązania szpitala wobec nich mogłyby 

zostać zmniejszone czy pozwoliły na to, żeby szpital przetrwał, nie zatonął. 

 

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 
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Ogłosił 15 minut przerwy.  

 

Wznowił obrady po przerwie.  

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Statucie SPZOZ w Mławie. 

 

Pan Piotr Parjaszewski – Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Poinformował, że aktualnie jest postępowanie konkursowe na realizację budynku w ramach 

którego miałby funkcjonować Zakład Opiekuńczo – Leczniczy. Narodowy Fundusz Zdrowia   

w poniedziałek ogłosił konkurs na okres od 1 kwietnia 2025 roku do końca czerwca 2028 roku 

na realizację świadczeń opieki zdrowotnej w ramach tego zakresu. Jeżeli statut szpitala, 

Regulamin Organizacyjny szpitala nie zostanie zmieniony to nie będzie można złożyć oferty   

w ramach wspomnianego konkursu prowadzonego przez Oddział Wojewódzki Narodowego 

Funduszu Zdrowia. Poprosił o pozytywne zaopiniowanie projektu omawianej uchwały.  

 

Pan Jan Warecki – Przewodniczący Rady Powiatu 

Otworzył dyskusję. 

 

Pan Jacek Szlachta – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Poinformował, że Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Pan Mariusz Chmielak – Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Spraw Regulaminowych 

Poinformował, że Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Pan Krzysztof Kwiatek – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Zapytał, czy wniosek na Zakład Opiekuńczo – Leczniczy został już przygotowany, a konieczne 

są jeszcze tylko zmiany w Statucie? 

 

Pan Piotr Parjaszewski – Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Odpowiedział, że nie chodzi o wniosek, natomiast jest kwestia zakontraktowania zakresu 

Zakładu Opiekuńczo – Leczniczego w Narodowym Funduszu Zdrowia. Szpital nie ma takiej 

komórki organizacyjnej, w związku z czym nie będzie mógł przyjąć pacjentów. Opieka 

długoterminowa jest kierunkiem, w który absolutnie należy zmierzać. Nie można sobie 

pozwolić na to, aby na terenie powiatu mławskiego nie będzie łóżek opieki długoterminowej, 

świadczonej opieki długoterminowej (poza hospicjum stacjonarnym).  

 

Pan Jan Warecki – Przewodniczący Rady Powiatu 

Zamknął dyskusję i przeprowadził procedurę głosowania. 

 

 

Rada Powiatu Mławskiego podjęła uchwałę Nr XI/80/2025 w sprawie zmiany w Statucie 

SPZOZ w Mławie (19 głosów za, w głosowaniu udział wzięło 19 radnych).  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 7 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za 2024 r. 

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 
Poinformował, że informacja zawierająca sprawozdanie wpłynęła do Przewodniczącego Rady 

w ustawowym terminie.  
 

Pani Bożena Tomkiel – Dyrektor Wydziału Edukacji, Sportu i Zdrowia 

Poinformowała, że na podstawie art. 30a Karty Nauczyciela organ prowadzący szkołę 

przeprowadza analizę wydatków na wynagrodzenie nauczycieli w odniesieniu do średnich 

wynagrodzeń, o których mowa w artykule 30 ust. 3 tejże Karty Nauczyciela. Artykuł 30 ust. 3 

Karty Nauczyciela mówi, że średnie wynagrodzenia ze względu na strukturę zatrudnienia 

nauczycieli powinny osiągnąć następujące wskaźniki: nauczyciel początkujący 120% kwoty 

bazowej, nauczyciel mianowany 144% kwoty bazowej, a nauczyciel dyplomowany 184% 

kwoty bazowej. Kwota bazowa jest corocznie określana w ustawie budżetowej i za 2024 rok 

wynosiła ona 5176,02 zł. Pani Dyrektor Tomkiel poinformowała, że za miniony rok wszyscy 

nauczyciele pod względem zatrudnienia osiągnęli wymagane wskaźniki co oznacza, że nie 

będzie dopłat.  

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Otworzył dyskusję.  

 

Pan Jerzy Nowakowski -  Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki  

Poinformował, iż Komisja zapoznała się z informacją przekazaną przez Panią Dyrektor oraz 

wyraził podziękowania dla Pana Starosty i Pani Dyrektor za efektywność w kierowaniu 

długofalową polityką oświatową co skutkuje tym, że nie trzeba wypłacać dodatków 

wyrównawczych dla nauczycieli.  

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Spraw Regulaminowych  

Poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją w sprawie wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych oraz dyplomowanych w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2024 rok.  

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

Zamknął dyskusję. 

 

W wyniku braku wniesienia sprzeciwu Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 

Mławskiego przyjęła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2024 rok.. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława na zadanie 

„Przewodnik po Ziemi Zawkrzeńskiej, Tom II – opracowanie i wydruk publikacji 
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zawierającej informację o zabytkach sakralnych Ziemi Zawkrzeńskiej w formie 

przewodnika”. 

 

Pani Edyta Wild- Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju.  

Poinformowała, że Burmistrz Miasta Mława w dniu 25 września 2024 roku zwrócił się do 

Starosty Mławskiego, z prośbą o udzielenie pomocy finansowej na zaplanowanie w budżecie 

powiatu wydatków w kwocie 10 tysięcy zł dla Miasta Mława na zadanie pod nazwą  

„Przewodnik po Ziemi Zawkrzeńskiej- Tom II opracowanie i wydruk publikacji zawierającej 

informacje o zabytkach sakralnych Ziemi Zawkrzeńskiej w formie przewodnika.”  

Dodała, iż Zarząd Powiatu Mławskiego uchwałą nr 117/2024 z dnia 30 września 2024 roku 

pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie zaplanowania w budżecie Powiatu Mławskiego na 

rok 2025 środków finansowych w wysokości 10 tysięcy zł dla Miasta Mława na wymienione 

zadanie.  

Pani Dyrektor przybliżyła zawartość przewodnika oraz udzieliła informacji,  iż szczegółowe 

zasady przekazania i rozliczenia dotacji celowej zostaną określone w odrębnej umowie zawartej 

pomiędzy Powiatem Mławskim a Miastem Mława.  
 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Otworzył dyskusję. 
 

Pan Jerzy Nowakowski- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki  

Poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki wyraziła pozytywną opinię do 

projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w przedmiotowej sprawie. Podziękował za 

uzyskanie odpowiedzi na pytania pojawiające się podczas obrad Komisji.  

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Spraw Regulaminowych  

Poinformował, że Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego 

w przedmiotowej sprawie. 

 

Pan Michał Pol- Radny Powiatu Mławskiego  
Zapytał, w jakim nakładzie będzie ten przewodnik opracowany? 
 

Pani Edyta Wild- Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju.  
Odpowiedziała, że szczegółowa ilość egzemplarzy, jak też zawartość przewodnika nie jest 

jeszcze doprecyzowana, będzie znana niedługo przed podpisaniem umowy.  
 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Poinformował, że  realizatorem tego zadania będzie Miasto Mława, zatem po stronie Miasta 

Mławy będzie leżało określenie nakładu. 
 

Pan Michał Pol- Radny Powiatu Mławskiego  
Poprosił o odpowiedź na zadane pytanie w momencie uzyskania informacji.  
 

Pani Edyta Wild- Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju.  
Zapewniła, że jak tylko będzie posiadała informacje na ten temat udzieli informacji Radzie 

Powiatu Mławskiego. 
 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 
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Zamknął dyskusję i przeprowadził procedurę głosowania. 
 

Rada Powiatu Mławskiego jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XI/81/2025 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Miasta Mławy na zadanie pn:”„Przewodnik po Ziemi Zawkrzeńskiej- 

Tom II opracowanie i wydruk publikacji zawierającej informacje o zabytkach sakralnych Ziemi 

Zawkrzeńskiej w formie przewodnika.” (za uchwałą głosowało 19 radnych, w głosowaniu 

udział wzięło 19 radnych). 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława zadanie pn: 

„Inscenizacja Nalotu Bombowego na Mławę”.  

 

Pani Edyta Wild- Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju.  

Poinformowała, że Burmistrz Miasta Mława dnia 27 września 2024 roku zwrócił się do Starosty 

Mławskiego z prośbą o udzielenie pomocy finansowej oraz zaplanowanie w budżecie Powiatu 

wydatków w kwocie 10 tysięcy zł dla Miasta Mława na zadanie pod nazwą: „Inscenizacja 

nalotu bombowego na Mławę.”  

Dodała, iż  Zarząd Powiatu Mławskiego uchwałą numer 116/2024 z dnia 30 września 2024 

roku pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie zaplanowania w budżecie Powiatu Mławskiego 

na 2025 rok środków finansowych w wysokości 10 tysięcy zł dla Miasta Mława na wymienione 

zadanie. W krótkiej charakterystyce uroczystości Pani Dyrektor określiła, iż inscenizacja nalotu 

bombowego na Mławę jest wydarzeniem wznowionym, planowanym na ostatni weekend 

sierpnia 2025 roku. Ma być to uroczystość dwudniowa, przewiduje się jeszcze piknik militarny 

i koncert w parku o charakterze patriotycznym. 

Poinformowała również, że szczegółowe zasady przekazania i rozliczenia dotacji celowej 

zostaną określone w odrębnej umowie zawartej pomiędzy Powiatem Mławskim, a Miastem 

Mława. 

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Otworzył dyskusję. 

 

Pan Jerzy Nowakowski- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki  

Poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki wyraziła pozytywną opinię do 

projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w przedmiotowej sprawie. 

Dodał również, że członkowie komisji z radością przyjęli informację o powrocie do obchodów 

tego wydarzenia.  

 

Pan Mariusz Chmielak- Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego 

i Spraw Regulaminowych  

Poinformował, że Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego 

w przedmiotowej sprawie.  

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Zamknął dyskusję i przeprowadził procedurę głosowania. 
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Rada Powiatu Mławskiego jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XI/82/2025 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Miasta Mława na zadanie pn: „ Inscenizacja nalotu bombowego na 

Mławę.” (za uchwałą głosowało 19 radnych, w głosowaniu udział wzięło 19 radnych). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Mława zadanie pn: 

„Victor Young Jazz Festival Mława”. 
 

Pani Edyta Wild- Dyrektor Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju.  

Poinformowała, że Burmistrz Miasta Mława w dniu 27 września 2024 r. zwrócił się do Starosty 

Mławskiego z prośbą o udzielenie pomocy finansowej oraz zaplanowanie w budżecie Powiatu  

wydatku w kwocie 10 tysięcy zł dla Miasta Mława na zadanie pn: „Viktor Young Jazz Festival 

Mława”.  Jest to siódma edycja wydarzenia, dzięki któremu Mława znalazła się na jazzowej 

mapie Polski tworzonej przez Jazz Press promując powiat. 

Zarząd Powiatu Mławskiego uchwałą 115/2024 z dnia 30 września 2024 roku pozytywnie 

rozpatrzył wniosek w sprawie zaplanowania w budżecie powiatu mławskiego na 2025 rok 

środków finansowych w wysokości 10 tysięcy zł dla Miasta Mława na wymienione zadanie.  

Dodała również, że w tym roku nastąpi zmiana formuły wydarzenia z dwudniowego na 

jednodniowe wydarzenie, które planowane jest na dzień 3 listopada 2025 roku pod nazwą 

„Mławskie Zaduszki Jazzowe”. Mają odbywać się koncerty zespołów jazzowych w Miejskim 

Domu Kultury w Mławie. 

 
Pan Jerzy Nowakowski- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki  

Poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki wyraziła pozytywną opinię do 

projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w przedmiotowej sprawie, podkreślając wysokie 

walory wydarzenia w latach poprzednich.  

 

Pan Mariusz Chmielak- Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego 

i Spraw Regulaminowych  

Poinformował, że Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego 

w przedmiotowej sprawie. 
 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 
Zamknął dyskusję i przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Rada Powiatu Mławskiego jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XI/83/2025 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Miasta Mława na zadanie pn: „Viktor Young Jazz Festival Mława.” (za 

uchwałą głosowało 19 radnych, w głosowaniu udział wzięło 19 radnych). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany szczegółowych warunków korzystania                                 

z nieruchomości stanowiących własność Powiatu Mławskiego, oddanych w trwały zarząd 

powiatowym jednostkom organizacyjnym oraz powierzenia organowi wykonawczemu 

uprawnienia do ustalenia stawek opłat za korzystanie z tych nieruchomości.  

 

Pan Marek Kujawa- Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami  
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Poinformował, że główną intencją zmiany uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

korzystania z nieruchomości stanowiących własność powiatu mławskiego jest ujednolicenie 

zapisów uchwały z zapisami ustawy o gospodarce nieruchomościami, które to dałyby 

kierownikowi jednostki organizacyjnej prawo do podpisania umowy najmu czy dzierżawy bez 

obligowania go do przeprowadzenia przetargu w przypadku otrzymania dwóch ofert, 

aczkolwiek musiałoby to nastąpić po uzyskaniu zgody Zarządu Powiatu Mławskiego, któremu 

wcześniej przez kierownika jednostki organizacyjnej zostanie przedstawiona stosowna 

argumentacja.  

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Otworzył dyskusję. 

 

Pan Jerzy Nowakowski- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki  

Poinformował, iż Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki wyraziła pozytywną opinię do 

projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w przedmiotowej sprawie.  

 

Pan Jacek Szlachta- Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej  

Poinformował, iż Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu Mławskiego w przedmiotowej sprawie.  

 

Pan Mariusz Chmielak-  Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Spraw Regulaminowych  

Poinformował, iż Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego 

w przedmiotowej sprawie. 

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Zamknął dyskusję i przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Rada Powiatu Mławskiego podjęła uchwałę Nr XI/84/2025 w sprawie zmian szczegółowych 

warunków korzystania z nieruchomości stanowiących własność powiatu mławskiego oddanych 

trwały zarząd powiatowym jednostkom organizacyjnym oraz powierzenia organowi 

wykonawczemu uprawnienia do ustalenia stawek opłat za korzystanie z tych nieruchomości (za 

uchwałą głosowało 18 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu, głosowało 19 radnych). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

 

Pani Anna Mieszczyńska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Poinformowała, że wniosek był przedmiotem obrad Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 

24 stycznia 2025 roku. Wnioskodawca złożył wniosek w sprawie podjęcia interwencji                   

w sprawie sytuacji zaistniałej na terenie SPZOZ w Mławie, tj. kradzieży paliwa z karetki, która 

dotyczyła jego osoby. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, która przeprowadziła postepowanie 

wyjaśniające i uznała wniosek za bezzasadny. 

 

Pan Jan Warecki – Przewodniczący Rady Powiatu 

Otworzył dyskusję. 
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Powiedział, że po zapoznaniu się z omawianym wnioskiem zauważa, że wnioskodawca więcej 

oczekiwał od Rady Powiatu Mławskiego, niż zezwala na to prawo. Na jednej z wcześniejszych 

sesji Rady Powiatu rozpatrywana była skarga, która została uznana za zasadną. Takie są 

kompetencje Rady Powiatu w tym zakresie. Ewentualne dochodzenie swoich spraw należy już 

do osobistych spraw wnioskodawcy. Rada Powiatu nie ma uprawnień, aby w tym temacie 

podejmować działania.  

 

Pan Jan Warecki – Przewodniczący Rady Powiatu 

Głosów w dyskusji nie było. 

Zamknął dyskusję i przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Rada Powiatu Mławskiego podjęła uchwałę Nr XI/85/2025 w sprawie rozpatrzenia wniosku 

(19 głosów za, w głosowaniu udział wzięło 19 radnych). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.  

 

Pani Anna Mieszczyńska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Poinformowała, że skarga na działania Starosty Powiatu Mławskiego w przedmiocie 

bezpodstawnego wezwania strony postępowania do przystąpienia do egzaminu teoretycznego 

na prawo jazdy była rozpatrywana na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 24 stycznia 

2025 roku. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną.  

 

Pan Jan Warecki – Przewodniczący Rady Powiatu 

Otworzył dyskusję. 

 

Pan Jan Warecki – Przewodniczący Rady Powiatu 

Głosów w dyskusji nie było. 

Zamknął dyskusję i przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Rada Powiatu Mławskiego podjęła uchwałę Nr XI/86/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi (18 

głosów za, 1 głos wstrzymuję się, w głosowaniu udział wzięło 19 radnych). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 14 

Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2024 rok.  

 

Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Poinformował, że to omawiane sprawozdanie dotyczy Komisji, która działa przez Staroście 

Mławskim. W poprzednim roku skład tej Komisji zmienił się w związku z tym, że były wybory 

do samorządu powiatowego. Wynik wyborów sprawił, że zmieniła się reprezentacja: zarówno 

zmienił się Starosta, członkowie delegowani przez Radę Powiatu do tej Komisji. Komisja 

obecnie pracuje w składzie: Przewodniczący - Starosta Mławski, radni delegowani przez Radę 

Powiatu - Pan Przewodniczący Rady Powiatu Jan Warecki i Pan Sławomir Wieczorek. 

Powołani przez Starostę Mławskiego: Pani Dorota Kaczorek - Magdalińska - Dyrektorka 

Centrum Usług Społecznych w Mławie, Pani Ewa Sztuba - Państwowy Powiatowy Inspektor 
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Sanitarny w Mławie, Pan Jarosław Andruszkiewicz - Komendant Powiatowy Państwowej 

Straży Pożarnej w Mławie oraz delegowani przez Komendanta Powiatowego Policji w Mławie 

- Pan Artur Ryfiński Komendant Powiatowy Policji w Mławie (też nastąpi zmiana bowiem jego 

miejsce zajmie aktualny Komendant Powiatowy Państwowej Policji w Mławie oraz Pan 

Mariusz Nowociński, Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji w 

Mławie oraz Prokurator wskazanej przez Prokuratora Okręgowego w Płocku - Pan Marcin 

Bagiński - Prokurator Rejonowy w Mławie. W posiedzeniach komisji uczestniczą także 

szefowie i przedstawiciele innych podmiotów ratowniczych, których statutowe zadania 

przyczyniają się do poprawy szeroko rozumianego bezpieczeństwa mieszkańców powiatu 

mławskiego. Bezpieczeństwo publiczne to system zorganizowanych i skoordynowanych 

działań Policji, jednostek samorządu terytorialnego, powiatowych służb, inspekcji, straży              

i innych organizacji podmiotów zajmujących się problematyką bezpieczeństwa. Działalność 

Komisji służy lepszemu współdziałaniu i aktywizacji powiatowych służb, inspekcji i straży       

w wykonywaniu nałożonych zadań, a co za tym idzie ciągłemu podnoszeniu poziomu 

bezpieczeństwa mieszkańców powiatu. Podjęte działania związane z pracami Komisji dają 

podstawę do szerszego rozpoznania zagrożeń. W analizowanym okresie sprawozdawczym 

Komisja odbyła dwa posiedzenia, jedno było 12 marca, drugie 16 grudnia 2024 roku. Zgodnie 

z ustawowym obowiązkiem podczas marcowego posiedzenia Komisja przygotowała i przyjęła 

projekt Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 

obywateli i porządku publicznego dla powiatu mławskiego na lata 2024-2028, który następnie 

został przyjęty uchwałą Rady Powiatu Mławskiego w dniu 14 czerwca. Program ten ma na celu 

usprawnienie współdziałania pomiędzy różnymi podmiotami na rzecz poprawy 

bezpieczeństwa. Tylko wspólne systematyczne i skoordynowane działania służb powiatowych, 

gminnych, różnych instytucji i organizacji oraz mieszkańców mogą doprowadzić do poprawy 

bezpieczeństwa w powiecie. Realizowany przy właściwej diagnozie zagrożeń i oczekiwań 

społecznych obejmuje wiele obszarów i jest otwarty na wszelkie inicjatywy instytucjonalne         

i obywatelskie. Każdy obywatel ma niezbywalne prawo liczyć na pomoc lokalnych władz, 

przede wszystkim w fundamentalnej kwestii jaką jest zapewnienie poczucia bezpieczeństwa. 

Finansowanie zadań programu odbywa się w ramach własnych budżetów i planów finansowych 

podmiotów biorących udział w jego realizacji. Podczas drugiego posiedzenia w dniu 16 grudnia 

Komisja zgodnie z ustawowymi zadaniami zaopiniowała projekt budżetu powiatu mławskiego 

na 2025 rok w zakresie zagrożeń porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli, a także 

dokonała oceny stanu bezpieczeństwa na terenie powiatu mławskiego. W budżecie powiatu 

mławskiego na bieżący rok zostały zabezpieczone środki na rzecz zarządzania kryzysowego    

w wysokości 61 792,00 zł oraz zostały zapisane środki w wysokości po 30 000 zł dla Policji      

i Straży Pożarnej. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu powiatu na 

2025 rok. Ponadto podczas grudniowego posiedzenia Komisji zwrócono uwagę na zagrożenia, 

jakie występują w obszarach kompetencji poszczególnych służb. W trakcie wystąpień 

wywiązały się dyskusje na temat zagrożeń na terenie powiatu mławskiego, członkowie Komisji 

przedstawili swoje uwagi i obserwacje. W ramach dyskusji uzgodniono potrzebę dalszego 

ścisłego współdziałania i współpracy w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa i porządku 

publicznego, a także podkreślono znaczenie wzajemnej wymiany informacji oraz analiz              

w poszczególnych obszarach bezpieczeństwa. W trakcie posiedzeń Komisji omawiano również 

bieżące sprawy i problemy, zgłaszane przez członków, przedstawicieli powiatowych służb, 

inspekcji i straży oraz innych instytucji, które rozpatrywano według właściwości i kompetencji 

przedstawicieli. Omawiane tematy i zagadnienia dotyczące zapewnienia bezpieczeństwa 

przyczyniły się do zintensyfikowania działań służb na rzecz poprawy bezpieczeństwa 
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mieszkańców powiatu oraz podejmowania działań mających na celu eliminowanie 

występujących i potencjalnych zagrożeń. Ścisła współpraca służb, straży, inspekcji oraz innych 

podmiotów na rzecz zapewnienia porządku publicznego i bezpieczeństwa mieszkańców 

powiatu pozwoliła na osiągnięcie optymalnego stanu bezpieczeństwa mieszkańców powiatu 

mławskiego. Ogólna analiza bezpieczeństwa w okresie sprawozdawczym pozwala na 

stwierdzenie, że na obszarze powiatu mławskiego nie występowały problemy związane ze 

szczególnym zagrożeniem porządku publicznego i bezpieczeństwo obywateli. Siły i środki, 

którymi dysponują powiatowe podmioty ratownicze służby gwarantują gotowość do 

zapewnienia mieszkańcom powiatu mławskiego bezpieczeństwa i porządku publicznego. 

Dodał, że w tym okresie jedną z ważniejszych zadań była tragedia jaka się wydarzyła                    

w miesiącu listopadzie, związana z katastrofą budowlaną. Podkreślana była wielokrotnie 

bardzo dobra koordynacja i praca służb, inspekcji, straży. Akcja przebiegała sprawnie, 

podsumowano ją i wyciągnięto wnioski na przyszłość co do dalszej pracy. W omawianym 

czasie był analizowany również szereg innych zagrożeń. 

Podziękował członkom Komisji za pracę, za wszystkie głosy, które mają służyć podnoszeniu 

bezpieczeństwa mieszkańców powiatu mławskiego.  

 

Pan Jan Warecki – Przewodniczący Rady Powiatu 

Otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

Zamknął dyskusję. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu 

Mławskiego na 2025 rok. 

 

Pan Jan Warecki – Przewodniczący Rady Powiatu 

Poinformował, że ustawa o samorządzie powiatowym, jak również statut powiatu mławskiego 

Stanowią, że komisje opracowują sprawozdanie ze swojej działalności za rok kalendarzowy, 

jak również plan pracy na kolejny rok (sprawozdanie za rok 2024 i plan pracy na rok 2025). 

Rada Powiatu Mławskiego zatwierdza plany pracy stałych komisji i to czyni do końca stycznia. 

Komisje opracowały plany pracy, przyjęły również sprawozdania z działalności za rok 2024. 

 

Pan Jan Warecki – Przewodniczący Rady Powiatu 

Otworzył dyskusję. 

 

Pan Artur Dębski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Zapytał, czy Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Transportu           

i Dróg mógłby coś więcej powiedzieć na temat, który Komisja zaplanowała na miesiąc wrzesień 

2025 roku – „Informacja na temat złożonych wniosków i wynikach naboru w zakresie 

inwestycji drogowych”? 

 

Pan Sławomir Wieczorek – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, 

Transportu i Dróg 
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Powiedział, że na wspomniany temat Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Mławie 

przedstawi wszystkie inwestycje, które mają mieć miejsce w danym roku i które zostały 

zrealizowane.  

 

Pan Jan Warecki – Przewodniczący Rady Powiatu 

Odczytał projekt uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

stałych komisji Rady Powiatu Mławskiego na 2025 rok. Załącznikami do uchwały są plany 

pracy poszczególnych Komisji.  

Zamknął dyskusję i przeprowadził procedurę głosowania.. 

 

 

Rada Powiatu Mławskiego podjęła uchwałę Nr XI/87/2025 w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych komisji Rady Powiatu Mławskiego na 2025 rok (19 głosów za, w głosowaniu 

udział wzięło 19 radnych).  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Wznowił obrady po przerwie.  

 

Pan Michał Nowakowski – Radny Powiatu 

Opuścił obrady Sesji. 

 

Ad. 16  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Mławskiego wraz z Autopoprawką. 

 

Pani Mariola Rostkowska – Skarbnik Powiatu 

Przedstawiła Autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Mławskiego: 

Autopoprawka: 

1) Zmienia się załącznik nr 1 do niniejszej uchwały w pozycji 2.,2.1.3., 2.2., 3., 4., 4.1, 

4.1.1., 5., 5.1., 6., 8.1. w roku 2025 oraz w latach od roku 2026 do 2036 roku.  

2) Zmienia się objaśnienia do uchwały. 

 

Poinformowała, że dochody bieżące zwiększają się o kwotę 1.500.000,00 zł, w tym z tytułu 

dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące w wysokości 1.500.000,00 zł, dotyczące 

pomocy finansowej z gmin na remonty dróg powiatowych: 

- „Remont drogi powiatowej nr 1240W na odcinku Niedzbórz - Drogiszka" – Gmina Strzegowo 

dofinansowanie - 250 000,00 zł; 

- „Remont drogi powiatowej nr 2314W na odcinku Budy Garlińskie - Szumsk" - Gmina 

Dzierzgowo dofinansowanie - 250 000,00 zł; 

- „Remont drogi powiatowej nr 2337W na odcinku Szreńsk - Pqczkowo" – Gmina Szreńsk 

dofinansowanie - 250 000,00 zł; 

- „Remont drogi powiatowej nr 2326W na odcinku Wiśniewo - Wyszyny Kościelne (wiadukt 

nad drogą S7)" - Gmina Wiśniewo dofinansowanie - 210 000,00 zł; 
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- „Remont drogi powiatowej nr 2345W na odcinku Kosiny Stare – droga wojewódzka nr 587" 

- Gmina Wiśniewo dofinansowanie - 40 000,00 zł; 

- „Remont drogi powiatowej nr 2303W Turza Mała - Krępa - Cegielnia Lewicka" - Gmina 

Lipowiec kościelny dofinansowanie - 250 000,00 zł; 

- „Remont drogi powiatowej nr 2312W na odcinku Turowo - Załęże" – Gmina Wieczfnia 

Kościelna dofinansowanie - 250 000,00 zł; 

 

Dodała, że dochody majątkowe zwiększają się o kwotę 15.705.458,60 zł z tytułu dotacji oraz 

środków przeznaczonych na inwestycje i dotyczą: środków unijnych w wysokości 

14.087.868,60 zł na zadania inwestycyjne pn.: 

„Poprawa spójności komunikacyjnej z siecią TEN-T poprzez rozbudowę drogi powiatowej nr 

2349W Żurominek - Stupsk na odcinkach od km 3+860,00 do km 6+250,00 i od km 6+  

250,00 do km 7+350,00” oraz pomoc finansowa z gmin w wysokości 1.617.590,00 zł na 

następujące zadania inwestycyjne: 

- „Przebudowa drogi powiatowej nr 2348W Dąbek - Stupsk” - Gmina Stupsk pomoc -                

250 000,00 zł; 

- „Przebudowa drogi powiatowej nr 2313W w zakresie budowy drogi dla pieszych oraz 

odwodnienia w miejscowości Nowa Sławogóra” - Gmina Szydłowo dofinansowanie -                

250 000,00 zł; 

- „Przebudowa drogi powiatowej nr 2313W- ul. Nowowiejska w Mławie” – Miasto Mława 

dofinansowanie - 250 000,00 zł; 

- „Przebudowa drogi powiatowej nr 2337W- ul. Lipowa w miejscowości Radzanów” - Gmina 

Radzanów dofinansowanie - 250 000,00 zł; 

- „Budowa mostu na rzece Mławka w m. Ratowo wraz z rozbiórką mostu o JNI 01005648             

i rozbudową drogi dojazdowej nr 2338W- dokumentacja techniczna" - Gmina Radzanów 

pomoc - 125 000,00 zł; 

- „ Rozbudowa drogi powiatowej nr 2352W Strzegowo - Niedzbórz – Pniewo Czeruchy- 

opracowanie dokumentacji technicznej” pomoc Gminy Strzegowo 113 750,00 zł;  

- „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2349W Żurominek - Stupsk – opracowanie dokumentacji 

technicznej” pomoc Gminy Stupsk 110 146,50 zł oraz pomoc Gminy Wiśniewo 12 238,50 zł; 

- „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2355W Radzanów - Strzegowo – opracowanie 

dokumentacji technicznej” pomoc Gminy Strzegowo 104 941,30 zł oraz pomoc Gminy 

Radzanów 91 243,70 zł; 

- „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2309W od drogi 2306W (Kuklin - Nowa Wieś) - 

Chmielewo Wielkie - Grzebsk- opracowanie dokumentacji technicznej” pomoc Gminy 

Wieczfnia Kościelna 60 270,00 zł; 

Ponadto zmniejsza się dochody majątkowe w wysokości 54 307,35 zł dotyczące środków 

otrzymanych z Rządowego Funduszu Polski Ład na zadanie pn.: „Zagospodarowanie 

przestrzeni na potrzeby infrastruktury sportowo-rekreacyjnej przyszkolnej przy Zespole Szkół 

nr 4 w Mławie.” 

 

Wydatki bieżące zmniejszają się o kwotę 244.601,31 zł, dotyczą zwiększeń dochodów 

bieżących ujętych w pozycji 1.1.1. na zadania remontowe zmniejszając udział środków 

własnych ze środków oświatowych. 

 

Wydatki majątkowe zwiększają się o kwotę 18.785.752,56 zł, w tym na inwestycje i zakupy 

inwestycyjne dotyczące wprowadzenie nowych zadań związanych z pomocą finansową z Gmin 
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w wysokości 1.617.590,00 zł oraz udziału środków własnych w wysokości 1.293.790,00 zł oraz 

na zadanie pn.: 

„Poprawa spójności komunikacyjnej z siecią TEN-T poprzez rozbudowę drogi powiatowej nr 

2349W Żurominek - Stupsk na odcinkach od km 3+860,00 do km 6+250,00 i od km 6+ 

250,00 do km 7+350,00” w wysokości dofinansowania ze środków unijnych w wysokości 

14.087.868,60 zł i środków własnych w wysokości 2.486.094,52 zł. 

Ponadto zwiększa się środki na zadanie inwestycyjne pn.: „Likwidacja barier 

architektonicznych poprzez budowę windy wewnętrznej oraz platformy zewnętrznej dla 

niepełnosprawnych przy Bursie Szkolnej w Mławie - opracowanie dokumentacji projektowej’ 

w wysokości 19.680,00 zł i zwiększa się środki na dotacje dla SPZOZ w Mławie na zadania 

inwestycyjne w wysokości 175.036,79 zł oraz zmniejszenia się środki z Polskiego Ładu               

w wysokości 54.307,35 zł na zadaniu pn.: „Zagospodarowania przestrzeni na potrzeby 

infrastruktury sportowo-rekreacyjnej przyszkolnej przy Zespole Szkół nr 4 w Mławie”                   

i zmniejsza się środki własne (z pożyczki) w wysokości 840.000,00 zł z zadania inwestycyjnego 

pn.: „Rozbiórka istniejącego mostu o JNI 01005633 i budowa nowego mostu w m. Szumsk na 

rzece Ożumiech wraz z rozbudową drogi dojazdowej nr 2361W/2314W”. 

 

Wynik budżetu (deficyt) zwiększa się o kwotę 1.390.000,00 zł, i po zmianach wynosi 

8.277.757,41 zł, w tym: 

1. kredyty, pożyczki lub papiery wartościowe - 8.277.757,41 zł; (zwiększono o 1.390.000,00 

zł) 

2. wolne środki - 0 zł (bz). 

 

Przychody zwiększają się o kwotę zwiększonego deficytu w wysokości 1.390.000,00 zł. 

Zwiększone przychody dotyczą planowanej pożyczki w wysokości 1.390.000,00 zł                          

z przeznaczeniem na zadania inwestycyjne. 

 

Zwiększa się kwota długu w wysokości 1.390.000,00 zł. Łączna kwota długu wynosi 

27.110.000,00 zł. 

 

Powiat Mławski zachowuje relację określoną w art. 242 i art. 243 ustawy o finansach 

publicznych. 

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Otworzył dyskusję. 

 

Pan Mariusz Chmielak-  Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Spraw Regulaminowych  

Poinformował, iż Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię do Autopoprawki do projektu 

uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Mławskiego. 

Poinformował, iż Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego wraz 

z Autopoprawką. 
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Pan Jerzy Nowakowski- Radny Powiatu Mławskiego  

Poprosił Panią Skarbnik o wyjaśnienie sformułowania, że wśród inwestycji, które były 

wymieniane źródłem pokrycia tego udziału własnego będą środki Oświatowe -o jakie środki 

chodzi? 

 

Pani Mariola Rostkowska- Skarbnik Powiatu  

Odpowiedziała, że „tak naprawdę nie pokazaliśmy wszystkich środków na wydatki na szkoły 

niepubliczne w związku, z tym że jeszcze nie ma metryczki, nie możemy tego wszystkiego 

policzyć, to na szkoły niepubliczne mamy zaplanowane na 2025 rok około 5 mln 800 zł takie 

zarezerwowane pieniądze ponad 2 miliony zostawione na paragrafie bieżących wydatków więc 

w związku z tym, że jeżeli w tej chwili potrzebujemy pilnie zwiększyć środki, a na przykład w 

uchwale Rady teraz zmieniającej będę o tym mówiła to w uzasadnieniu tam 

Państwo macie napisane, że do zadań, które w tej chwili wprowadzamy czyli do wszystkich 

czterech projektów z lat ubiegłych dotyczących opracowania dokumentacji projektowej które 

chcemy już w tym roku całkowicie zakończyć pokazujemy, że udział środków własnych 

jest to kwota 41890 zł która została zabezpieczona z tego planu. Na tą chwilę w związku z tym 

że jeszcze nie mamy tych środków wolnych wypracowanych ich jeszcze nie widać, zamknął 

się rok natomiast żeby móc wprowadzić je do budżetu to muszą być sprawozdania 

wygenerowane w naszych księgach rachunkowych i wysłane do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej to może nastąpić najwcześniej 21 lutego, bo to jest okres za rok złożenia 

sprawozdań do Regionalnej Izby Obrachunkowej i wtedy nam się generuje nadwyżka bądź 

wolne środki z roku 2024 więc w związku z tym, że Zarząd chce zakończyć procedurę tych 

wszystkich dokumentacji projektowych  z lat ubiegłych które nie są rozliczone to chcemy to w 

tej chwili z tych środków wziąć. Później po prostu będziemy uzupełniać”. 

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Upewnił się, czy dobrze zrozumiał Panią Skarbnik myśląc, że po uzyskaniu wszelkich 

rozrachunków temat Oświaty i wolnych środków wróci? 

 

Pani Mariola Rostkowska- Skarbnik Powiatu  

Potwierdziła.  

 

Pan Jerzy Nowakowski- Radny Powiatu Mławskiego  

Zapytał czy jest szansa, że tej powstałej luki nie trzeba będzie uzupełniać z racji tego, że 

powstanie nadwyżka i oszczędności? 

 

Pani Mariola Rostkowska- Skarbnik Powiatu Mławskiego  

Powiedziała, że wszystko będzie wiadomo dopiero jak przyjdzie metryczka i wyliczy się 

według niej środki na szkoły niepubliczne. Rada będzie informowana na bieżąco.  

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Zamknął dyskusję i przeprowadził procedurę głosowania. 

 

 

Rada Powiatu Mławskiego przyjęła Autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego (18 

głosów za, w głosowaniu udział wzięło 18 radnych). 



22 
 

 

 

Rada Powiatu Mławskiego podjęła uchwałę Nr XI/88/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego wraz z Autopoprawką (18 głosów za, w głosowaniu 

udział wzięło 18 radnych).  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Michał Nowakowski – Radny Powiatu 

Wrócił na obrady Sesji. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 

2025 wraz z Autopoprawką. 

 

Pani Mariola Rostkowska- Skarbnik Powiatu  

Poinformowała, że wprowadza się autopoprawkę w brzmieniu: 

1) § 2 otrzymuje brzmienie: Wprowadza się zmiany w wydatkach budżetu powiatu na 2025 

rok, zgodnie z załącznikiem Nr 2 do niniejszej uchwały. Wydatki budżetu powiatu na rok 2025 

po dokonanych zmianach wynoszą: 180 421 307,13 zł, w tym:”; 

2) § 2 ust. 2 otrzymuje brzmienie: wydatki majątkowe w kwocie 47 083 226,45 zł”; 

3) § 3 ust. 1 otrzymuje brzmienie: Różnica między dochodami a wydatkami stanowi deficyt 

budżetu w kwocie 8 277 757,41 zł, który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi                   

z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym w kwocie 8 277 757,41 zł”; 

4) § 3 ust. 3 otrzymuje brzmienie: Przychody budżetu w wysokości 11 300 357,41 zł, rozchody             

w wysokości 3 022 600,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały.”; 

5) § 4 otrzymuje brzmienie: Limity zobowiązań z tytułu kredytów, pożyczek i emisji obligacji 

zaciąganych na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w kwocie 8 277 757,41 zł”.; 

6) Zmienia się załącznik nr 2 w zakresie wydatków. 

7) Zmienia się załącznik nr 3 w zakresie przychodów i rozchodów. 

8) Zmienia się załącznik nr 6 w zakresie wydatków na zadania inwestycyjne nieobjęte 

wieloletnia prognoza finansową. 

9) Zmienia się uzasadnienie do niniejszej uchwały, wprowadzamy rozszerzenie o: 

• wniosek Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju w sprawie 

zmniejszenia środków własnych w wysokości 840 000,00 zł z zadania inwestycyjnego pn.: 

„Rozbiórka istniejącego mostu o JNI 01005633 i budowa nowego mostu w m. Szumsk na rzece 

Ożumiech wraz z rozbudową drogi dojazdowej nr 2361W/2314W”. Zmniejszenie udziału 

środków własnych spowodowane jest informacją z Ministerstwa Infrastruktury dotyczącą 

poziomu dofinansowania zadań z rezerwy subwencji ogólnej w wysokości 60% wartości 

zadania. Zasadne jest zmniejszenie udziału własnego do wysokości 40% planowanej wartości 

zadania. Ponadto zmniejsza się przychody w wysokości 840 000,00 zł z planowanej pożyczki 

na wyżej wskazane zadanie inwestycyjne. Udział środków własnych na wyżej wymienione 

zadanie wynosi 3 360 000,00 zł; 

• wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Mławie            

w sprawie zwiększenia środków w wysokości 175 036,79 zł z przeznaczeniem na zadania 

inwestycyjne w ramach dotacji dla SPZOZ w Mławie na następujące zadania:- Wykonanie 

programu funkcjonalno-użytkowego dla budowy łącznika wraz z dostawą wind wchodzących 
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w zakres dofinansowania w ramach naboru na „Ambulatoryjną Opiekę Specjalistyczną (AOS) 

i leczenie jednego dnia” w wysokości 56 941,89 zł; 

 - Opracowanie dokumentacji (wniosek IOWISZ wraz z załącznikami) do uzyskania 

 dofinansowania w ramach naboru na „Ambulatoryjną Opiekę Specjalistyczną (AOS)                       

 i leczenie jednego dnia” w wysokości 25 313,40 zł; 

 - Opracowanie/przygotowanie wniosku w celu uzyskania dofinansowania w ramach 

naboru na „Ambulatoryjną Opiekę Specjalistyczną (AOS) i leczenie jednego dnia”                          

w wysokości  27 121,50 zł; 

 - Wykonanie programu funkcjonalno-użytkowego dla zadania pn.: „Rozbudowa 

Szpitala SPZOZ w Mławie na potrzeby ratownictwa medycznego” w wysokości 65 660,00 zł; 

Źródłem finansowania są środki oświatowe z rozdziału 80120 z planu finansowego Starostwa. 

 

 

Poinformowała, że budżet po stronie dochodów zwiększa się o kwotę 18.256.778,99 zł                    

i zmniejsza się o kwotę 1.105.627,74 zł (per saldo +17.151.151,25 zł), w tym dochody bieżące 

zwiększają się o kwotę 1.500.000,00 zł (per saldo), dochody majątkowe zwiększają się o kwotę 

15.651.151,25 zł (per saldo). Zmiany następują w oparciu o następujące wnioski:  

 

1.Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie przesunięcia środków po stronie dochodów 

w rozdziale 75618 w wysokości 433.878,00 zł dotyczących wpływu środków za zajęcia pasa 

drogowego i ujęcia w prawidłowej klasyfikacji budżetowej (paragraf 062).  

2.Wniosek Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju w sprawie zwiększenia 

dochodów i wydatków na zadanie inwestycyjne pn.: „Poprawa spójności komunikacyjnej             

z siecią TEN-T poprzez rozbudowę drogi powiatowej nr 2349W Żurominek - Stupsk na 

odcinkach od km 3+860,00 do km 6+250,00 i od km 6+250,00 do km 7+350,00” w wysokości 

14.087.868,60 zł w ramach środków unijnych z Funduszy Europejskich dla Mazowsza 2021-

2027. Ponadto zwiększa się udział środków własnych w wysokości 2.486.094,52 zł, w tym          

z kredytu 2.480.000,00 Łączny koszt zadania wynosi 16.573.963,12 zł. 

3.Wniosek Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju w sprawie zwiększenia 

dochodów i wydatków z tytułu pomocy finansowej na zadania bieżące i majątkowe dotyczące 

remontów dróg oraz zadań inwestycyjnych na łączną kwotę w wysokości 2.500.000,00 zł              

i udział środków własnych w wysokości 2.500.000,00 zł (zabezpieczony w planie finansowym 

na remonty dróg powiatowych): 

˗ „Remont drogi powiatowej nr 1240W na odcinku Niedzbórz – Drogiszka” Gmina Strzegowo 

dofinansowanie – 250 000,00 zł, Powiat Mławski, udział własny - 250 000,00 zł; 

˗ „Remont drogi powiatowej nr 2314W na odcinku Budy Garlińskie – Szumsk” - Gmina 

Dzierzgowo dofinansowanie – 250 000,00 zł, Powiat Mławski, udział własny - 250 000,00 zł; 

˗ „Remont drogi powiatowej nr 2337W na odcinku Szreńsk – Pączkowo” - Gmina Szreńsk 

dofinansowanie – 250 000,00 zł, Powiat Mławski, udział własny - 250 000,00 zł; 

˗ „Remont drogi powiatowej nr 2326W na odcinku Wiśniewo – Wyszyny Kościelne (wiadukt 

nad drogą S7)” Gmina Wiśniewo dofinansowanie – 210 000,00 zł, Powiat Mławski, udział 

własny – 210.000,00 zł; 

˗ „Remont drogi powiatowej nr 2345W na odcinku Kosiny Stare – droga wojewódzka nr 587” 

˗ Gmina Wiśniewo dofinansowanie – 40 000,00 zł, Powiat Mławski, udział własny - 40 000,00 

zł; 



24 
 

˗ „Remont drogi powiatowej nr 2303W Turza Mała – Krępa – Cegielnia Lewicka” - Gmina 

Lipowiec Kościelny dofinansowanie – 250 000,00 zł, Powiat Mławski, udział własny -              

250 000,00 zł; 

˗ „Remont drogi powiatowej nr 2312W na odcinku Turowo – Załęże” - Gmina Wieczfnia 

Kościelna dofinansowanie – 250 000,00 zł, Powiat Mławski, udział własny - 250 000,00 zł; 

˗ „Przebudowa drogi powiatowej nr 2348W Dąbek – Stupsk” – Gmina Stupsk dofinansowanie 

– 250.000,00 zł, Powiat Mławski, udział własny 250.000,00 zł; 

˗ „Przebudowa drogi powiatowej nr 2313W w zakresie budowy drogi dla pieszych oraz 

odwodnienia w miejscowości Nowa Sławogóra” Gmina Szydłowo dofinansowanie –                

250 000,00 zł, Powiat Mławski, udział własny 250.000,00 zł; 

˗ „Przebudowa drogi powiatowej nr 2313W – ul. Nowowiejska w Mławie” Miasto Mława 

dofinansowanie – 250 000,00 zł, Powiat Mławski, udział własny 250.000,00 zł; 

˗ „Przebudowa drogi powiatowej nr 2337W – ul. Lipowa w miejscowości Radzanów” Gmina 

Radzanów dofinansowanie – 250 000,00 zł, Powiat Mławski, udział własny - 250 000,00 zł 

4.Wniosek Wydziału Finansowo-Budżetowego w sprawie przesunięcia środków w wysokości 

617.442,39 zł po stronie dochodów i ujęcia w prawidłowej klasyfikacji budżetowej, zgodnie      

z informacją z Ministerstwa Finansów w sprawie ujęcia środków z cyberbezpieczeństwa              

w klasyfikacji budżetowej dotyczącej środków ze źródeł zagranicznych, tj. paragraf 205 i 625. 

5.Wniosek Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju w sprawie zmniejszenia 

dochodów i wydatków ze środków z Rządowego Funduszu Polski Ład w wysokości 54.307,35 

zł na zadaniu inwestycyjnym pn.: „Zagospodarowanie przestrzeni na potrzeby infrastruktury 

sportowo-rekreacyjnej przyszkolnej przy Zespole Szkół nr 4 w Mławie” w związku                          

z zakończonym postępowaniem przetargowym. Łączny limit środków po zmianie wynosi 

945.692,65 zł. 

6. Wniosek Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju w sprawie zwiększenia 

środków z tytułu pomocy finansowej z Gminy Radzanów w wysokości 125.000,00 zł na 

zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa mostu na rzece Mławka w m. Ratowo wraz z rozbiórką 

mostu o JNI 01005648 i rozbudową drogi dojazdowej nr 2338W - dokumentacja techniczna”, 

jednocześnie zwalniając środki własne w tej samej wysokości z przeznaczeniem na zadanie 

inwestycyjne z poz. 2. Zmniejszając wysokość potrzebnego kredytu na ten cel. 

7.Wniosek Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju w sprawie zwiększenia 

dochodów i wydatków w wysokości 492.590,00 zł z tytułu pomocy finansowej z Gmin na 

opracowanie dokumentacji projektowych na zadania inwestycyjne: 

˗ „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2352W Strzegowo - Niedzbórz- Pniewo Czeruchy – 

opracowanie dokumentacji technicznej” – Gmina Strzegowo w wysokości 113.750,00 zł, udział 

własny w wysokości 113.750,00 zł. Łączny koszt zadania wynosi 227.500,00 zł; 

˗ „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2349W Żurominek- Stupsk - opracowanie dokumentacji 

technicznej”– Gmina Stupsk w wysokości 110.146,50 zł, Gmina Wiśniewo w wysokości 

12.238,50 zł i udział własny w wysokości 122.385,00 zł. Łączny koszt zadania wynosi 

244.770,00 zł; 

˗ „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2355W Radzanów - Strzegowo - opracowanie 

dokumentacji 

technicznej” – Gmina Strzegowo w wysokości 104.941,30 zł, Gmina Radzanów w wysokości 

91.243,70 zł i udział własny w wysokości 122.385,00 zł. Łączny koszt zadania wynosi 

318.570,00 zł; 

˗ „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2309W od drogi 2306W (Kuklin - Nowa wieś) Chmielewo 

Wielkie- Grzebsk - opracowanie dokumentacji technicznej” - Gmina Wieczfnia Kościelna          
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w wysokości 60.270,00 zł i udział własny w wysokości 60.270,00 zł. Łączny koszt zadania 

wynosi 120.540,00 zł; Udział środków własnych w wysokości 418.790,00 zł została 

zabezpieczony z zarezerwowanych środków oświatowych z rozdziału 80120 z planu 

finansowego Starostwa. 

 

Dodała również, iż budżet po stronie wydatków zmniejsza się o kwotę 4.393.828,66 zł                     

i zwiększa się o kwotę 22.934.979,91 zł (per saldo +18.541.151,25 zł), w tym wydatki bieżące 

zmniejszają się o kwotę 244.601,31 zł (per saldo), wydatki majątkowe zwiększają się o kwotę 

18.785.752,56 zł. Zmiany następują w oparciu o następujące wnioski: 

1. Wniosek Bursy Szkolnej w sprawie zwiększenia środków w wysokości 19.680,00 zł na 

zadanie inwestycyjne pn.: „Likwidacja barier architektonicznych poprzez budowę windy 

wewnętrznej oraz platformy zewnętrznej dla niepełnosprawnych przy Bursie Szkolnej                 

w Mławie – opracowanie dokumentacji projektowej”. Ponadto zwiększa się środki                          

w wysokości 4.920,00 zł na zadanie pn.: „Przebudowa parkingu przed budynkiem Bursy 

Szkolnej w Mławie – wraz z instalacją oświetleniową - opracowanie dokumentacji 

projektowej”. Źródłem finansowania są środki oświatowe z rozdziału 80120 z planu 

finansowego Starostwa.  

2. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Mławie           

w sprawie zwiększenia środków w wysokości 175.036,79 zł z przeznaczeniem na zadania 

inwestycyjne w ramach dotacji dla SPZOZ w Mławie na następujące zadania: 

- Wykonanie programu funkcjonalno-użytkowego dla budowy łącznika wraz z dostawą wind 

wchodzących w zakres dofinansowania w ramach naboru na „Ambulatoryjną Opiekę 

Specjalistyczną (AOS) i leczenie jednego dnia” w wysokości 56.941,89 zł; 

- Opracowanie dokumentacji (wniosek IOWISZ wraz z załącznikami) do uzyskania 

dofinansowania w ramach naboru na „Ambulatoryjną Opiekę Specjalistyczną (AOS) i leczenie 

jednego dnia” w wysokości 25.313,40 zł; 

- Opracowanie/przygotowanie wniosku w celu uzyskania dofinansowania w ramach naboru na 

„Ambulatoryjną Opiekę Specjalistyczną (AOS) i leczenie jednego dnia” w wysokości 

27.121,50 zł; 

- Wykonanie programu funkcjonalno-użytkowego dla zadania pn.: „Rozbudowa Szpitala 

SPZOZ w Mławie na potrzeby ratownictwa medycznego” w wysokości 65.660,00 zł; 

Źródłem finansowania są środki oświatowe z rozdziału 80120 z planu finansowego Starostwa. 

3. Wniosek Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju w sprawie zmniejszenia 

środków własnych w wysokości 840.000,00 zł z zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbiórka 

istniejącego mostu o JNI 01005633 i budowa nowego mostu w m. Szumsk na rzece Ożumiech 

wraz z rozbudową drogi dojazdowej nr 2361W/2314W”. Zmniejszenie udziału środków 

własnych spowodowane jest informacją z Ministerstwa Infrastruktury dotyczącą poziomu 

dofinansowania zadań z rezerwy subwencji ogólnej w wysokości 60% wartości zadania. 

Zasadne jest zmniejszenie udziału własnego do wysokości 40% planowanej wartości zadania. 

Ponadto zmniejsza się przychody w wysokości 840.000,00 zł z planowanej pożyczki na wyżej 

wskazane zadanie inwestycyjne. Udział środków własnych na wyżej wymienione zadanie 

wynosi 3.360.000,00 zł. 

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Otworzył dyskusję. 
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Pan Mariusz Chmielak-  Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Spraw Regulaminowych  

Poinformował, iż Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię do Autopoprawki do projektu 

uchwały Rady Powiatu Mławskiego w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu 

Mławskiego na rok 2025. 

Poinformował, iż Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 2025 wraz   

z Autopoprawką. 

 

Pan Jan Warecki - Przewodniczący Rady Powiatu 

Zamknął dyskusję i przeprowadził procedurę głosowania. 

 

 

Rada Powiatu Mławskiego przyjęła Autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 2025 (19 

głosów za, w głosowaniu udział wzięło 19 radnych). 

 

 

Rada Powiatu Mławskiego jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XI/89/2025 w sprawie zmiany 

Uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 2025 wraz z Autopoprawką (19 głosów za, 

głosowało 19 radnych). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 18 

Informacja z prac Zarządu Powiatu Mławskiego między sesjami.  

 

Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Poinformował, że Zarząd Powiatu Mławskiego zajmował się bieżącym funkcjonowaniem 

powiatu mławskiego. 

Poprosił o zadawanie pytań. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad. 19 

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Pan Michał Pol – Radny Powiatu  

Skierował zapytanie do Starosty Mławskiego o działania podjęte w sprawie pisma złożonego  

29 lipca 2024 roku w sprawie uporządkowania i upłynnienia organizacji ruchu drogowego przy 

ulicy Padlewskiego w Mławie. 

 

Pan Sławomir Wieczorek – Radny Powiatu 

Wyraził prośbę do Pana Starosty jak i wszystkich liderów ugrupowań i nie tylko o pomoc             

w odbudowaniu domu dwóch rodzin, które w wyniku pożaru w dniu 12 stycznia                                 

w miejscowości Proszkowo straciły dach nad głową.  
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Pan Witold Okumski- Starosta Mławski  

Odpowiedział na pytanie Pana Michała Pola, informując iż w miesiącu październiku 2024 r.  

spotkała się komisja do spraw organizacji ruchu, która zajmowała się analizą sytuacji na ulicy 

Padlewskiego. Został skierowany wniosek do Powiatowego Zarządu Dróg. Poinformował 

również, iż w planach są działania polegające na wydzieleniu zatok, tak żeby nie było ciągłości 

ruchu dla zachowania bezpieczeństwa. 

W kwestii oświadczenia Pana Wieczorka Starosta Mławski poinformował, że wniosek jest 

racjonalny, słuszny i będzie rozważany.  

 

Pan Krzysztof Kwiatek – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Odnosząc się do wniosku pana Wieczorka zaproponował rozmowy z działającego przy 

Centrum Usług Społecznych Stowarzyszeniem Bądźmy Razem, które udzielało pomocy             

w podobnej sytuacji. 

 

 

Ad. 20 

Informacja dotycząca pism, które wpłynęły do Rady Powiatu Mławskiego w okresie 

między sesjami.  

 

Pan Jan Warecki- Przewodniczący Rady Powiatu 

Poinformował, że do Rady Powiatu Mławskiego wpłynęło pismo od Pani z Olsztyna dotyczące 

braku funkcjonowania poczekalni na dworcu PKP Mława Miasto.  

Kolejne pismo wpłynęło z Urzędu Marszałkowskiego z zaproszeniem na Forum dotyczące 

Czystego Powietrza, które odbędzie się w dniach 20-21.03 w Centrum Nauki Kopernik.  

Pisma stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 21 

Zamknięcie obrad XI Sesji.  

 

Pan Jan Warecki- Przewodniczący Rady Powiatu 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz.16º⁰ zamknął obrady XI Sesji Rady 

Powiatu. Podziękował radnym oraz zaproszonym gościom za udział w Sesji.  

 

 

                                                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                                                                             

                                                                                                                  Jan Warecki 

 

 

 
Sporządziła: 

Agnieszka Wisińska 

20.02.2025 r. 

 

 


